
Totti: Mam nadzieję grać w 2013 roku tak jak ostatnio
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Nowy rok Giallorossi przywitali w Stanach Zjednoczonych, gdzie

przebywają na zimowym zgrupowaniu podczas przerwy w rozgrywkach.

Wczoraj rzymskie TeleRadioStereo przeprowadziło prosto z

kompleksu ESPN Wide World of Sports krótki wywiad z Francesco Tottim. 

 

Czego życzysz w 2013 roku?

- Mam nadzieję grać nadal tak jak robiłem to ostatnio. To osobiste życzenie, czego

myślę życzą również kibice.

 

Co chciałbyś podarować kibicom?

- Specjalne życzenie, zwycięstw. Tego, na co Roma i Romaniści czekają od jakiegoś

czasu. Trofeum lub mistrzostwa jak najszybciej to możliwe.

Kiedy dogonisz Piolę?

- Zanim skończę karierę...

 

Prezydent powiedział wczoraj, że musisz zdobyć pierwszą bramkę na

nowym stadionie.

- Mam więc jeszcze cztery lata [śmiech - dod. red.].
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